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Plats och tid Skövde stadshus, KS-salen,  
kl. 08:30-11:30 föredragningar, kl. 13:15-14:15 beslutssammanträde 

Deltagande Beslutande Ersättare 
 Elisabet Eriksson (s), ordf.  

Ann-Katrin Jönsson (kd)  
Karin Kjellgren (c), kl. 13.15-14.15  
Rohland Peterson (m) 
Philip Segell (m) 
Erkki Salmisaari (s) 
Håkan Hellberg (s) 
Leif Karlsson (c)  
Jasmin Vizlin (mp) kl. 08.45-13.30, §§  
53.1.– 53.6. 
Pontus Lundin (s) kl. 13.30-14.15, §§  
47-52, 53.7. 

Jan Sandelius (m) 
Hayat Abdu Mohamed (s) kl.08.30-11.30 
Pontus Lundin (s) kl. 09.50-13.30, §§  
53.1-53.6. 
Emelie Löfgren (s) 

Övriga deltagande Janne Holmquist, utbildningschef, kl. 
09.00-14.15 
Anneli Eliasson, sekreterare 
Olle Björk, Lärarnas Riksförbund, 
kl.08.30-11.30 
Arne Falk, förvaltningsekonom § 47 
Christina von Brömssen, informatör § 48 
Christina Sjögren, rektor § 53.1. 
Eva Larsson, rektor § 53.1. 

Peter Skarpvold, rektor, § 53.2. 
Christer Daggberg, lärare, § 53.2. 
Conny Modigh, lärare, § 53.2. 
Erik Westergren, lärare, § 53.2. 
Sten Johansson, lärare, § 53.2. 
Andreas Willhemsson, elev, § 53.3. 
Annelie Blomgren, verksamhetsansvarig 
NEO, § 53.3. 
Lennart Söderlund, utredningsassistent,  
§ 53.3. 

Utses att justera Erkki Salmisaari  
Underskrifter  

Sekreterare  
....................................................................

Paragrafer 47-53.6. 
 Anneli Eliasson   

Ordförande  
..................................................................

 Elisabet Eriksson  
Justerande  

..................................................................
 Erkki Salmisaari  

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Utbildningsnämnden 
Sammanträdesdatum 2008-06-17 
Justeringsdatum  2008-06-26   
Anslagsdatum 2008-06-26 Överklagningstid t o m 2008-07-18 
Förvaringsplats 
för protokollet Utbildningskontoret, Skövde Stadshus 
Underskrift  

....................................................................
 Anneli Eliasson 
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UN § 47 Dnr 08/0080 

Prislista för lokaluthyrning inom utbildningsförvaltningen 

Beslut 

Ärendet återremitteras till handläggaren för samordning med övriga nämnder. 

Bakgrund 

Förvaltningens skolenheter hyr ut lokaler till i första hand av kommunen bidragsbe-
rättigade föreningar och organisationer samt kommunala förvaltningar inom Skövde 
kommun. Uthyrning har pågått under många år. En översyn och samordning av pri-
ser inom utbildningsförvaltningen har genomförts och en prislista och ansöknings-
blankett har tagits fram. 

Utbildningsnämnden anser att prislistan bör samordnas med övriga nämnder som hyr 
ut lokaler. 
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UN § 48 Dnr 08/0073 

Krisledningsplan för utbildningsförvaltningen 

Beslut 

Utbildningsnämnden fastställer Handlingsplan vid extraordinära händelser inom ut-
bildningsförvaltningen. Planen ersätter samtliga nu gällande beredskapsplaner inom 
förvaltningen. 

Bakgrund 

Lagen (SFS 2006:544) om kommuners och landstings åtgärder inför och vid extraor-
dinära händelser i fredstid och höjd beredskap föreskriver att kommunen för varje ny 
mandatperiod ska fastställa en plan för hur extraordinära händelser ska hanteras. Pla-
nen ska baseras på genomförda risk- och sårbarhetsanalyser. Den ska reglera kom-
munens organisation och befogenheter. 

Kommunfullmäktige i Skövde antog kommunens nu gällande ledningsplan inför och 
vid extraordinära händelser den 18 december 2006. Av det beslutet framgår att samt-
liga förvaltningar och kommunala bolag senast den 1 juli 2008 ska ha utvecklat sina 
krisledningsplaner så att följer de riktlinjer, som anges i den kommunövergripande 
ledningsplanen. 

Arbetet med Utbildningsförvaltningens handlingsplan vid extraordinära händelser 
har pågått sedan hösten 2007. Syftet med det arbetet har varit: 

• att tydliggöra beslutsbefogenheter och ansvarsfördelning vid krissituationer 

• att skapa tydliga anvisningar för krisarbete samt enhetliga rutiner för 
krishantering på samtliga enheter 

• att skapa en tydligare koppling mellan skolornas, förvaltningens och kommu-
nens centrala krisledningsorganisationer 

Våren 2008 har en risk- och sårbarhetsanalys genomförts inom utbildningsförvalt-
ningen. Förvaltningens analys baseras på Skövde kommuns övergripande risk- och 
sårbarhetsanalys och har utarbetats efter samråd med kommunens säkerhetschef Ola 
Persson och berörda myndigheter. Med risk- och sårbarhetsanalysen som grund har 
allmänna råd vid olika typer av nödlägen tagits fram. 

Förvaltningens informatör ska, vid lämplig tidpunkt, anordna en krisövning för ut-
bildningsnämnden. 

Handlingar 
Handlingsplan vid extraordinära händelser i utbildningsförvaltningen 

Delges 
KS, skolledare, utbildningsförvaltningens personal via Utbildnings-Internen 
och skolornas lokala intranät  
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UN § 49 Dnr 08/0072 

Gymnasium Skaraborg – nytt samverkansavtal 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att underteckna samverkansavtalet. 

Bakgrund 

Nuvarande samverkansavtal inom Gymnasium Skaraborg löper ut 2008-06-30. Tolv 
kommuner är för närvarande parter i avtalet. 

Styrelsen för Gymnasium Skaraborg tog under våren 2007 initiativ till att utvärdera 
det gamla avtalet och gav under hösten arbetsutskottet i uppdrag att leda arbetet med 
att ta fram ett nytt avtal. Utifrån de synpunkter som framkommit i utvärderingen be-
slutade arbetsutskottet att det nya avtalet på ett tydligare sätt än det gamla skulle be-
akta effektiviteten i utbildningsorganisationen, kvalitetsfrågor, marknadsföringsfrå-
gor och inte minst effekterna av de minskande elevkullarna. 

En arbetsgrupp med tjänstemän tillsattes som under vintern 2007 och 2008 har tagit 
fram ett förslag till nytt avtal. Avstämning har skett med arbetsutskottet vid ett par 
tillfällen och den 31 januari presenterades ett preliminärt förslag för politiker, för-
valtningschefer och rektorer vid ett möte på Västerhöjdsgymnasiet. Förslaget mot-
togs positivt och det slutliga avtalsförslaget har därefter processats i arbetsutskott och 
styrelse inom Gymnasium Skaraborg. På styrelsens initiativ har jurister givits tillfälle 
att granska och lämna synpunkter på förslaget. Dessa synpunkter har redovisats i 
styrelsen för Gymnasium Skaraborg. Avtalsförslaget har även presenterats i Utbild-
ningsnämnden under våren. 

Den viktigaste förändringen i det nya avtalet är att syftesparagrafen utvidgats genom 
skrivningen: 

-samordna utbildningsutbudet för att nå kostnadseffektivitet och god kvalitet. 

Effekterna av skrivningen återfinns i 5§C2 samt i 10§.  

En skillnad mot tidigare avtal är att det nya avtalet gäller tills vidare. Formerna för 
revidering av avtalet regleras i 16§ och utträde ur avtalet regleras i 17§. 

Handlingar 

Samverkansavtal 2008-07-01 inklusive bilaga 1 och 2 

Delges 

Gymnasium Skaraborg, UK-ledningsgrupp, KF 
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UN § 50 Dnr 08/0088  

Datorbehov för Teknikprogrammet och Naturvetenskapsprogram-
met 

Beslut 

Utbildningschefen får i uppdrag att göra en utredning, kostnadsberäkning samt tids-
plan för datorbehoven inom Teknikprogrammet och Naturvetenskapsprogrammet. 

Bakgrund 

Under senare år har datortätheten vid utbildningsförvaltningens skolenheter höjts 
som en följd av en medveten satsning från nämndens sida. Under de sista åren har 
andelen bärbara datorer ökat eftersom dessa kan användas mer flexibelt då de inte är 
lokalbundna. I takt med denna utveckling har vi kunnat konstatera att antalet applika-
tioner och program för utbildningsändamål som används av lärare och elever i den 
dagliga undervisningen har ökat på ett påtagligt sätt, särskilt inom naturvetenskaps- 
och teknikprogrammen.  

Denna utveckling är synnerligen positiv då datortillämpningar gör undervisningen 
mer intressant för eleverna och mer effektiv ur inlärningssynpunkt. Intresset höjs då 
eleverna på ett kraftfullt sätt kan simulera försök av skilda slag och effektiviteten 
ökar eftersom en större andel av undervisningstiden kan användas till förståelseska-
pande aktiviteter och analyser av naturvetenskapliga och tekniska förlopp. 

Vi har nu nått en punkt i utvecklingen då frågan om personliga bärbara datorer till 
eleverna börjar bli en central fråga om denna positiva utveckling av undervisningen 
ska kunna fortgå. IT-rådet har i uppdrag att under 2008 ta fram en IT-strategi för 
utbildningsförvaltningen där en av frågeställningarna handlar om i vilken utsträck-
ning och i vilken takt eleverna i de olika gymnasieprogrammen ska utrustas med per-
sonliga bärbara datorer. Utgångspunkten för denna del av uppdraget handlar om att 
analysera i vilken utsträckning de olika utbildningarna i praktiken använder datortill-
lämpningar i den reguljära undervisningen och som kan motivera att takten i den 
fortsatta utvecklingen av IT-stödet kan vara olika mellan programmen. 

Vid sammanträdet presenterade naturvetenskaps- och teknikprogrammen några ex-
empel på hur IT-stödet idag tas till vara i undervisningen. Företrädare för program-
men redovisade också vilka merkostnader som skulle uppstå om eleverna utrustades 
med personliga bärbara datorer. Utbildningsnämnden ställer sig i princip positiv till 
att på sikt utrusta eleverna med personliga datorer, men avvaktar att ta beslut för hela 
utbildningsområdet innan utbildningsförvaltningens IT-strategi har behandlats. 
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UN § 51  Dnr 08/0087 

Verksamhetsöverföring av elevresor och inackorderingstillägg 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att ansvaret för gymnasielevernas elevresor samt in-
ackorderingstillägg överförs till kommunstyrelsen och kollektivtrafikfunktionen från 
och med läsåret 2008/2009. 

Utbildningsnämnden beslutar att medel motsvarande budget för andra halvåret 2008 
för utbildningsförvaltningens elevresor och inackorderingstillägg överförs till kom-
munstyrelsen. 

Bakgrund 

I samband med översynen av utbildningskontorets arbetsuppgifter har ansvaret för 
elevresor och inackorderingstillägg diskuterats. 

Utredningen har resulterat i ett förslag som innebär att ansvaret för gymnasieelever-
nas resor och inackorderingstillägg skall föras över på kommunens kollektivtrafik-
funktion. 

En verksamhetsöverföring innebär också att medel motsvarande fyra niodelar av 
2008 års budget för elevresor och inackorderingstillägg skall föras över till kommun-
styrelsen. 
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UN § 52  Dnr 08/0002 

Anmälan av protokoll, delegeringsärenden och övrig information 

Förslag till beslut 

Protokoll, beslut i delegerade ärenden samt handlingar för information anmäls enligt 
förteckning dnr 08-2-001-12. 

Handlingar 
Delegeringsärenden enligt förteckning dnr 08-2-001-12 
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UN § 53   

Information 

53.1. Nya rektorer 

Christina Sjögren, rektor vid Västerhöjdsgymnasiet och Eva Larsson, vikarierande 
rektor Vuxenutbildning Skövde, hälsas välkomna till verksamheten. De lämnar en 
kort presentation av sig själva.  

53.2. Bärbara datorer vid Naturvetenskapsprogrammet och Teknikprogrammet 

Personal från Naturvetenskapsprogrammet och Teknikprogrammet presenterar några 
exempel på hur de arbetar med bärbara datorer som pedagogiskt hjälpmedel i under-
visningen. Bland annat används de till laborationer, simuleringar, funktionslära, 
verklighetsnära matematik, diskret matematik, beräkningar, rapportskrivning, infor-
mationssökning, animeringar, presentationer, med mera. Önskemål från båda pro-
grammen nu är att varje elev får en personlig bärbar dator. Det medför en ökad flexi-
bilitet i undervisningen, större möjlighet att arbeta med fältarbete och möjlighet för 
eleverna att göra fördjupade analyser samt skriva rapporter hemma och på håltim-
mar. Det innebär också att lektionssalar frigörs och att skolan kan fortsätta den peda-
gogiska utvecklingen med mera. Båda programmen redovisar kostnadskalkyler i 
form av vilka merkostnader det innebär att utrusta eleverna med personliga bärbara 
datorer. 

53.3. Resultat av Framtidsverkstaden 

En grupp med elever, politiker och tjänstemän från Skövde kommun deltog i början 
av april i en Framtidsverkstad. Andreas Willhemsson, elev vid Teknikprogrammet 
redovisar för hur de arbetade med temat som var ”Skövde årets ungdomskommun år 
2010!?!”.  

Ett resultat av Framtidsverkstaden var att det bildades fem grupper som arbetar med 
bland annat följande: 

• ungdomens hus 

• inflytande och engagemang – fungerande elevråd i skolorna, skapa ungdomsfo-
rum och ungdomsinflytande 

• ungdomsmedia – hemsida för och av ungdomar 

• må bra – all ska ha rätt att må bra, anonyma prov, drogfri stad 

• resurser – billigare bussbiljetter, ungdomspersonal, snabbpeng. 

53.4. Avtackning 

Kerstin Köhler slutar sin tjänst som rektor vid Västerhöjdsgymnasiet. Utbildnings-
nämnden tackar henne för ett väl genomfört arbete. 
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53.5. Extra sammanträde med utbildningsnämnden 

Arbetsutskottet har beslutat att kalla till ett extra sammanträde med utbildnings-
nämnden den 7 augusti, klockan 08.30-12.00. Anledningen är att nämnden har att 
besvara sex remisser från kommunstyrelsen med ganska snäv tidsram. Fyra remisser 
gäller ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag till fristående gymnasieskolor i 
Skövde kommun samt ytterligare en i Mariestads kommun. Den sjätte remissen är 
betänkandet Framtidsvägen – en reformerad gymnasieskola (SOU 2008:27), där 
Skövde kommun är remissinstans. Handlingar och kallelse publiceras på webbsi-
dan/skickas till nämndens ledamöter under vecka 31. 

53.6. Årsredovisning av det systematiska arbetsmiljöarbetet 

Årsredovisning av det systematiska arbetsmiljöarbetet delas ut till nämnden. 

53.7. Övrig information 

Möte om SFI (svenska för invandrare) 
Kvalitetsredovisning från Västerhöjdsgymnasiet 
Yrkesrådet för programmet Teknik – Produktion 
Medieprogrammets utställning. 
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